
Protokół

z zebrania Rady Rodziców

Szkoły Podstawowej nr 22 we Wrocławiu

z dnia 10.17.2024r.

Obecnych: 44 przedstawicieli klas.

Porządek zebrania:

1. Omówienie spraw poruszanych na zebraniu z dyrekcją
2. "Ustawa Kamilka", a działania Rady Rodziców
3. Dofinansowywanie wycieczek dla uczniów przez Radę Rodziców
4. Stan kasy, planowane wydatki, głosowania w sprawie dofinansowania ( excel w

załączeniu)
5. Mikołajki
6. Sprawy różne

1. Omówiono następujące sprawy poruszane na spotkaniu z dyrekcją szkoły ze strony
Rady Rodziców:

● zamknięte toalety - sprawa dotyczy tylko toalet w jednej szatni, w której są
prysznice, gdyż był problem z nadążaniem ze sprzątaniem z powodu
zalewania szatni przez dzieci

● podzielone klasy językowe - wynika to dużej ilości uczniów, która uczęszcza
do naszej placówki, oczywiście możliwe jest odejście od tego rozwiązania ale
będzie się to wiązało z wprowadzeniem w całej szkole systemu zmianowego
dla klas 4-8 - był to główny czynnik z powodu, którego dyrekcja zdecydowała
się na obecne rozwiązanie.

● otwieranie szkoły na długiej przerwie - dyrekcja stara się, żeby szkoła była
otwarta tak długo jak pogoda pozwoli, jednak jak już nadejdzie okres zimy,
wyjścia będą ograniczone, aż do wiosny

● opłaty dla firm wykonujących zdjęcia pamiątkowe na terenie szkoły - wynika
to z przyjętej przez Dyrekcję zasady, że wszystkie firmy prowadzące
działalność zarobkową na terenie szkoły powinny wnieść opłatę za
korzystanie np. z sal. W przeciwnym razie można by zarzucić Dyrekcji



niegospodarność. Oczywiście w sytuacji, gdy w rolę klasowego fotografa
wciela się nieodpłatnie np. jeden z rodziców nie generuje to żadnych opłat.

● bal - jest trudny do zrealizowania, gdyż w jego trakcie nie ma co zrobić z dużą
liczbą dzieci, które powinny w tym czasie mieć zajęcia na sali

● szczepienia hpv - można je wykonać w placówkach - szkoła nie będzie się w
ten temat angażować, ze względu na trudności logistyczne

● automaty i ich zawartość - jeśli rodzice są im bardzo przeciwni dyrekcja
przychyli się do rezygnacji z nich. Jeśli rodzice chcą mieć wpływ na to co się
w nich znajduje, to jeśli znajdzie się przedstawiciel rodziców chcący
negocjować to w imieniu szkoły to dyrekcja jest na to otwarta.

● elektroniczne podręczniki - dyrekcja poczyniła starania, aby każdy mógł
uzyskać do nich dostęp. Dla części wydawnictw został on już przyznany i
nauczyciele wysłali stosowne informacje, pozostałe powinny pojawić się w
ciągu najbliższego czasu.

● czas na odpisanie na librusie przez nauczycieli - celowo nie są w szkole
wprowadzone żadne sztywne terminy, gdyż odpowiedź ze strony nauczycieli
następuje po maksymalnie 2-3 dniach (zwykle szybciej), gdyby był zapis co
do terminu musiałby on obejmować większy zakres czasu

● tablica Rady Rodziców - dostaliśmy zgodę na jej postawienie i rozglądamy się
za jakąś

● klimatyzacja - firma, która wygrała przetarg na wykonanie dokumentacji i
kosztorysu ma czas do końca października.

Dodatkowo ze strony Dyrekcji pojawiły się następujące tematy:

● toalety i szyby - tak jak w zeszłym roku niestety wraca temat toalet. Jest prośba o
zwrócenie uwagi dzieciom, na to co wyprawiają w toaletach. Jest to bardzo uciążliwe
zarówno dla innych dzieci jak i Pań, które muszą to sprzątać. Problemem są też
szyby, których kilka zostało ostatnio zbitych przez dzieci. Zdarza się, że jak już się
uda ustalić, kto wyrządził daną szkodę to rodzice nie czują się w odpowiedzialności,
żeby pokryć koszty naprawy we własnym zakresie, co generuje z kolei dodatkowe
koszty po stronie szkoły.

● aktualizacja kalendarza roku szkolnego - 7.03.2025 będzie dniem wolnym od zajęć
dydaktycznych

● szkoła szuka nauczycieli do przedszkola jeśli ktoś ma w otoczeniu osoby, które
byłyby zainteresowane taką pracą prośba o przekazanie tej informacji

2. Ustawa Kamilka - w tej kwestii Przewodnicząca Rady Rodziców obdzwoniła wiele
instytucji włącznie z ministerstwem. Dodatkowo szkoła wspomogła nas w tej kwestii
prosząc o opinię własnych prawników. Niestety konkluzja jest taka, że nakłada ona
na wszystkich rodziców, którzy będą się angażowali w organizację wydarzeń, w
których będą brały udział dzieci, obowiązek wyrobienia zaświadczenia z rejestru
karnego. Jeśli chodzi o dokumentację nie musimy tworzyć własnej, gdyż podlegamy
pod szkolną. Jesienny Bieg Przebierańców będzie organizowany na wiosnę pod
warunkiem, że do organizacji Biegu zgłosi się odpowiednia liczba osób
posiadających wymagane zaświadczenia.

Rada Rodziców szuka więc chętnych osób mających lub chcących wyrobić takie
zaświadczenie ( do pomocy w organizacji Biegu wiosną oraz Festynu w czerwcu)



Prośba do przedstawicieli klas o podpytanie się rodziców w klasach, może będą
chcieli się zaangażować w jedno lub drugie wydarzenie.

3. Dyskutowaliśmy na temat dofinansowywania wycieczek z funduszu Rady Rodziców
w przypadku ciężkich sytuacji w domu. W poprzednich latach były to pojedyncze
przypadki z niedużymi kwotami dofinansowania. W tym roku pojawiły się wnioski na
duże kwoty np. 1,5tys czy 3tys zł. Po długiej dyskusji doszliśmy do wniosku, że nie
jesteśmy w stanie pokrywać tak dużych kwot. W związku z tym przegłosowano
uchwałę (4 głosy przeciw, 1 wstrzymujący się, pozostali “za”) mówiącą o tym, że
dofinansowanie na wycieczkę dla osób w trudnej sytuacji finansowej będzie mogło
zostać przyznane maksymalnie do kwoty 300zł i jednocześnie nie może stanowić
więcej niż 50% wartości wycieczki.

4. Finanse i głosowania

Poinformowano zebranych, iż stan konta wynosi 21 625zł. Wpłaty wpłynęły od 36
klas na 58 oddziałów.

*** ubyła jedna osoba ***

Poddano pod dyskusję wniosek Pani Karoliny Huber o dofinansowanie organizacji
międzyszkolnego turnieju tanecznego kwotą 2000zł.

*** ubyły kolejne 3 osoby ***

Po dłuższej dyskusji związanej z kwotą dofinansowania, padła propozycja, że w
przypadku, gdy wniosek na w/w kwotę zostanie odrzucony, będzie drugie głosowanie
nad wnioskiem z kwotą o połowę mniejszą.

W głosowaniu nad przyznaniem dofinansowania 2000zł 19 osób było “za”, 16
“przeciw” i 5 “wstrzymało się”. Wniosek został przegłosowany więc kolejne
głosowanie w tej kwestii było bezprzedmiotowe.

Poddano pod głosowanie wniosek o dofinansowanie rodzinnego kolędowania kwotą
1000zł. Nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały, pozostałe były “za”. Przed
głosowaniem dyskutowano jeszcze kwestię poproszenia rodziców o upieczenie ciast,
jednak ten pomysł upadł. Kolędowanie odbędzie się 10 stycznia 2025r.

Głosowano również wzorem lat poprzednich nad przeznaczeniem 8000zł na lody z
okazji Mikołaja. Nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały, reszta była “za”.

W tym punkcie podjęto także dyskusję dotyczącą klas, które wyjeżdżają w ten dzień.

5. Sprawy różne
● Pani Aneta Gabryś przedstawiła projekt Wzrostownia (5 wydarzeń, bezpłatne

dla dzieci 10+). Więcej szczegółow na FB Stowrzyszenia Stabłowickie
Mamuśki.

*** ubyła kolejna osoba ***



● do 15 listopada nauczyciele mają czas na składanie przez naszą stronę
wniosków o dofinansowania do konkursów/wydarzeń

● poruszono kwestię dofinansowania świetlic - pieniądze zostały wydane
● rozmawiano o akcji związanej z talenciakami - wszystkich, którzy zbierają

talenciaki na rzecz szkoły prosimy o zarejestrowanie ich samodzielnie na
stronie. Te, które zostały wrzucone do skrzynki też będą zeskanowane

6. Datę następnego zebrania wyznaczono na 21 listopada na godzinę 18:00

Sekretarz Przewodnicząca

Artur Zarzycki Anna Miara


